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Äldre- och socialtjänstavdelningen 

 

 

 

Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Äldre- och socialtjänstavdelningen 

 

Tulegatan 13 

103 62  Stockholm 

Växel 08-508 09 00 

Fax 08-508 09 019 

stockholm.se 

 

Protokoll Norrmalms pensionärsråd  

Datum: den 9 mars 2015  

 

Ledamöter    
            Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) 

            Brigitte Straubinger (PRO) 

            Arne Johannesson (SPF) 

            Lena Hertzman (SPF) 

            Barbro Gåije (PRO) 

Ersättare 
            Kerstin Sund (SPF) 

            Roland Christell (SPF) 

            Valeri Surell (RPG) 

            Kurt Söderberg (PRO) 

            Iva Widerström (PRO)  

 

Anmält förhinder 

            Valeri Surell (RPG) 

    Lena Hertzman (SPF) 

  

I tjänsten närvarade 
         Sara Alvfeldt, sekreterare 

  

 

  

…………………………….. 

Sekreterare 

 

Protokollet justeras   

 

 

Datum 2015-03-11    

 

 

…………………………........ 

Kerstin Rosenqvist Hedler 
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Protokoll Norrmalms 

pensionärsråd 

 

§ 1   

Formalia 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2   

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3   

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 

Nämndärenden 

Kvalitetsgarantier 2015 

      Dnr 1.1.-134/2015 

 

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet som lades till 

handlingarna. 

 

Trafikförändringar i SL-trafiken 2015/2016 - svar  

på remiss från trafikförvaltningen Stockholms läns landsting  

Dnr 1.5.3.-136/2015  

 

Rådets ledamöter anser att de äldres perspektiv saknas i remissen 

och förvaltningens tjänsteutlåtande. Ett konkret exempel på det är  

avståndet på 500 meter mellan hållplatserna vid stomlinje 1-4. 

Sträckan beskrivs som lång och svår om man omfattas av ett 

funktionshinder. Reduceringarna i trafiken sätts i relation till  

att det är svårt att få färdtjänst och att tillgängligheten  

följaktligen begränsas för de äldre.  

Rådets uttalande i frågan bifogas protokollet.  

 

Ekonomisk månadsuppföljning för februari med 

årsprognos för 2015 

Dnr 1.2.1.-46/2015 

 

Rådets ledamöter har inte tagit del av ärendet som kommer att  

skickas ut via e-post.  

 

 

Övriga frågor 

Barbro Gåije har frågor om vaktmästarservice utifrån att det är lång 

väntetid för att kunna använda tjänsten. Barbro Gåije har frågor om 

antalet dagar som avsätts till detta uppdrag och om tiden räcker för 

att täcka behovet av stöd för de äldre på Norrmalm. Sara Alvfeldt 

informerar om att hon ska ta reda på vad som ingår i uppdraget.  
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Protokoll Norrmalms 

pensionärsråd 

 

Barbro Gåijes uttalande i frågan bifogas protokollet. Rådet är enigt i 

frågan. 

 

Information från förvaltningen 

Sara Alvfeldt informerar om att förvaltningen fått en ny 

ekonomichef, Jonas Lauri som tidigare arbetat på Stadshuset. 

Vidare informerar Sara Alvfeldt att en ny verksamhetscontroller 

håller på att anställas på äldre- och socialtjänstavdelningen.  

 

§ 7 

Nästa möte hålls den7 april 2015. 

                  

                § 8 

                 Rådets ordförande avslutar mötet. 

  

 

10.45–12.00 Ledamöternas egna råd. Emelie Samuelsson 

informerar om demensprojektet.  

 

 

 

 

 

 


